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東海大學 函
地址：407224臺中市西屯區臺灣大道四段
1727號
聯 絡 人：楊錦芳
聯絡電話：04-23590121#39300
電子郵件：ayang@thu.edu.tw

受文者：南臺學校財團法人南臺科技大學

發文日期：中華民國113年1月8日
發文字號：東恩國際字第11311000020號
速別：普通件
密等及解密條件或保密期限：
附件：HighSchoolApplicationFormandAbstract、HighSchoolAuthorizationSheet、

HighSchoolFactSheet、HighSchoolCompetitionPoster 
(113E300002_1_08154846871.pdf、113E300002_2_08154846871.pdf、
113E300002_3_08154846871.pdf、113E300002_4_08154846871.pdf)

主旨：檢送本校國際學院辦理「International Conference on 

International Colleges 2024」活動辦法、宣傳海報兩

張、海報競賽報名表單、家長同意書，敬請貴校惠予協助

公告周知並鼓勵學生踴躍報名參加為荷。

說明：

一、活動時間：113年6月19~20日(星期三~四)9:00～17:00。

二、活動地點：本校國際學院(第二教學區省政研究大樓一樓

PG-IC100)。

三、報名方式：請欲參加海報競賽的同學，於113年5月6日(星

期一)前，填寫海報競賽活動報名表單(Application 

Form)，並傳送電子郵件至 icic@thu.edu.tw

四、本活動全程免費，並請惠予報名參加學生公(差)假。

五、本校活動聯絡人：楊錦芳小姐，電話：(04)2359-0121分機

39300。

正本：各公私立大學校院

檔　　號:
保存年限:

3

電子表單編號：11301F1010230
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High School Project Contest – Application Form and Abstract 

International Conference on International Colleges 2024 

 

Please fill out the details below and submit the completed form by email to icic@thu.edu.tw . 

The application email subject line should be “ICIC 2024 High School Project (your project title)”.  

Application Deadline: May 6, 2024 

 

If there are any submission-related questions, please contact Ms. Angela Yang via the following email 

address: icic@thu.edu.tw, or by telephone at (04) 2359-0121 #39000.  

 

Section 1: Group Information and Contact Information 

Name of High School  

No. Chinese Name English Name Student ID Phone Number Email 

1      

2      

3      

4      

5      

6      

7      

8      

Section 2: Project Information 

Title  

Category 

□ Research poster □ Expository poster □ Creative poster □ Video project 

If you chose “video project”, please briefly describe below: 

 

Abstract 

(maximum 300 words) 
 

Notes 

Please describe any special considerations we should be aware of:  

 

mailto:icic@thu.edu.tw
mailto:icic@thu.edu.tw
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High School Project Contest - Authorization Sheet 
International Conference on International Colleges 2024 

 
School: _______________________ Name: ______________________ Submission #_______________ 
 
A. Purpose 目的 

1. To enhance students’ ability to communicate creatively and persuasively via written and visual media. 
透過書面及視覺媒體以提高學生溝通的創造力及說服力。 

2. To provide a forum for students to display work in diverse disciplines and content areas. 
為學生提供一個可展示不同學科、內容及領域的平台。 

3. To encourage students to develop their talents and achievements through prizes and recognition. 
透過獎勵和表彰制度鼓勵學生發揮所長及才能。 

 
B. Date 日期：2024 June 19-20 / 2024 年 6 月 19-20 日 

 
C. Location 地點 

Tunghai University International College 東海大學國際學院 

(No. 1727, Sec. 4, Taiwan Boulevard, Xitun District, Taichung City 407224, Taiwan R.O.C 台中市西屯區台灣

大道四段 1727 號) 
 

D. Schedule 行程 
Preliminary Timetable for ICIC2024 初步日程表 

(Note that the details of this timetable are subject to change. 請注意，此日程表會隨時更改。) 
 

Day 1: Wednesday, June 19 (Student Centered Program) 
第一天：6 月 19 日 星期三（學生專題） 

09:00-10:00 

Keynote Speech 1: Preparing IBA and SSM Students for Careers in Sustainable Industries 
Bart Linssen, Managing Director, ENERCON Taiwan, Ltd. 

主題演講 1：為準備永續產業事業的國經學學生和永續學程學生 
台灣艾納康有限公司總經理 Bart Linssen 

10:00-11:30 

Project Session 1 
專題活動 1 Nonstop Snack Bar 

不間斷點心吧 Academic Videos 
學術影片 

Expository Videos 
說明影片 

Creative Videos 
創意影片 

11:30-12:30 Lunch Break / IBA 10th Year Anniversary Celebration 
午餐和休息 / 國經學程 10 周年紀念活動 

12:30-14:30 

Project Session 2 
專題活動 2 Nonstop Snack Bar 

不間斷點心吧 Academic Videos 
學術影片 

Expository Videos 
說明影片 

Creative Videos 
創意影片 

14:30-16:00 

Workshop 1: 
Using AI Tools Strategically for Research 

Brianna Buljung and Seth Vuletich 
Colorado School of Mines 

工作仿 1：有策略性的使用人工智能進行研究 
科羅拉多礦業學院 

Brianna Buljung and Seth Vuletich 

Workshop2:  
Career Advice from Recent Graduates 

Guidance from Graduates in Various Professions 
工作仿 2：畢業生的職業建議 

各行各業畢業生的指導 
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16:00-17:00 

Day 1 Closing Ceremony 
Awards and Feedback from Judges 

第一天閉幕典禮 
評審頒獎和回饋 

 
Day 2: Thursday, June 20 (Traditional Oral Presentation Program) 

第二天：6 月 20 日 星期四 （傳統口頭專題報告） 

09:00-10:10 

Keynote Speech 2: Making Interdisciplinary Studies More Accessible in Higher Education  
Dr. Lin-Chi Chen, Professor, National Taiwan University 
主題演講 2：提高高等教育中跨學科研究的可能性 

國立台灣大學 陳林祈教授 

10:10-10:30 Coffee Break 
休息時間 

10:30-12:00 
Panel: Issues in Sustainability & Regulation 

專題討論：永續和控管議題 
Dr. Timo Eccarius, Dr. Ellen Kohl, Mr. A. Sustanto 

Invited Talk: Academic Misconduct & Dishonesty 
特邀演講：學術不當行為和不誠實 

Dr. Bernard Montoneri 

12:00-13:00 Lunch Break 
午餐和休息 

13:00-13:30 

Oral Presentation Session 1 
口頭報告活動 1 

Oral Session 1A 
報告 1A 

Oral Session 1B 
報告 1B 

Oral Session 1C 
報告 1C 

Oral Session 1D 
報告 1D 

13:30-13:50 Coffee Break 
休息時間 

13:50-16:20 

Oral Presentation Session 2 
口頭報告活動 2 

Oral Session 2A 
報告 2A 

Oral Session 2B 
報告 2B 

Oral Session 2C 
報告 2C 

Oral Session 2D 
報告 2D 

16:20-17:00 

Day 2 Closing Ceremony 
Recognition of Outstanding Speakers 

第二天閉幕典禮 
優秀演講者表彰 

 
 

E. Acceptance of Terms for Participation 我理解且同意以下事項 
As a contestant, I understand and agree to the following terms for participation:  
作為參賽者，我理解且同意以下事項： 
1. Before June 19, contest-related updates will be sent out via email. It is my responsibility to check regularly for 

incoming messages. 我有責任定期查看相關訊息。 

2. I will arrive at the Tunghai University International College by 09:00 on June 19, 2024.  
我須於 2024 年 6 月 19 日 09:00 前抵達東海大學國際學院。 

3. I will attend the keynote speech and post-contest awards ceremony in person. I can optionally attend any other 
part of the conference, including the June 20 events.  
我將親自參加主題演講活動和比賽後的頒獎典禮，亦可以選擇參加研討會的其他部分，包含 2024 年 6
月 20 日的活動。 

4. I will abide by the procedures outlined in the pre-contest email communications and cooperate with any 
additional instructions from the organizers during the event. 
我當天須全程配合主辦方之安排。 
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5. My project will be uploaded to the conference website and publicly displayed on the day of the contest. 
上傳至網站的作品將會於活動當天公開展示以達到互相檢視成果之作用。 

6. There is no need for me to pay any fees for this event. 活動無須繳內任何費用。 

 

F. Declaration of Originality and Respect for Intellectual Property 尊重智慧財產權協議 
I give my word that the materials I submit to the ICIC2024 project contest will be my own original work, and by 
sending them I will not infringe on the intellectual property or other rights of any third party.  
我保證我繳交給 ICIC2024 專題競賽的所有資料和文章皆是我自己的原創作品，我不會侵犯任何第三方的

知識財產權或其他權利。 

 
G. Hold Harmless Agreement 免於承擔賠償責任的協議 

I acknowledge that I am voluntarily participating in the contest and assume all risks associated with my 
participation. By my signature, and of my free will, I do hereby agree to indemnify and hold Tunghai University, 
the International College, and all organizers of the ICIC2024 project contest harmless from any and all claims or 
demands, costs or expenses arising out of any injuries, damages or other losses, whether personal or property, 
sustained by me through (1) my participation in the contest, and (2) my travels to and from the Tunghai campus. 
經本人簽字並自願，本人特此同意賠償 ICIC2024，使其免受因本人或本人負責的任何一方遭受的任何傷

害、損害或其他損失（無論是個人或財產）而產生的任何索賠或要求、費用或開支。若在往返 ICIC 研討

會的途中發生意外，參與者須自行負擔。 

 
H. Photo, Video, and Audio Recording Release 照片影片和音檔紀錄發布協議 

For my participation in activities conducted by ICIC2024. I hereby give permission and consent, now and for all 
time, to ICIC2024, the International Conference on International Colleges, and third parties collaborating with 
ICIC2024 to make, reproduce, edit, broadcast or rebroadcast any video film, footage, sound track recordings and 
photo reproductions of me and/or my dependents. My narrative account of my experience at ICIC2024 may be 
used for publication or display.  
參加國際學院所舉辦的 ICIC2024 舉辦的活動，我特此允許和同意國際學院與 ICIC 2024 合作的第三方製

作、複製、編輯、廣播或轉播任何關於我本人的影片、鏡頭、錄音檔案。 

 
I. Authorization of Emergency Medical Care 緊急醫療授權 

 
Name of person to contact in case of emergency 緊急連絡人姓名 ____________________ 

 

Relationship with person to contact 緊急連絡人關係 ____________________ 

 

Phone number of person to contact 緊急連絡人電話 ____________________ 

 

If I am out of town, I give my consent for ____________________ (Contestant Name) to be taken to the nearest 
hospital for treatment. 如果我在外地，參與者我同意被送往最近的醫院接受治療。 
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J. By signing, you agree to Clauses E (Acceptance of Terms for Participation), F (Declaration of 
Originality and Respect for Intellectual Property), G (Hold Harmless Agreement), H (Photo, 
Video, and Audio Recording Release) and I (Authorization of Emergency Medical Care).  
在下方簽名即表示您同意上述所有協議：我理解且同意以下事項、免於承擔賠償責任的協議、照

片影片和音檔紀錄發布協議、緊急醫療授權。 

 
Contestants who are at least 18 years old should sign for themselves.  
年滿 18 歲之參與者，需同意且親自簽名。 

 
Signature of Contestant 參與者簽名: ________________________  

 
Date 日期: _____________ 

 
Signature of a legal representative is required of contestants who are under 18 years old.  
未滿 18 歲之參與者，需經法定代理人同意且簽名。 

 
Signature of Legal representative 法定代理人簽名: ________________________  

 
Date 日期: _____________ 

 
 

Please fill this sheet out and submit it to icic@thu.edu.tw by June 3, 2024, along with the project files. 
請填寫此同意並於 2024 年 6 月 3 日之前將專題檔案一同繳交至 icic@thu.edu.tw。 

 
 

mailto:icic@thu.edu.tw
mailto:icic@thu.edu.tw
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High School Project Contest – Fact Sheet 

International Conference of International Colleges 2024 

 

A. Purpose and Objective 目的和目標 

1. To enhance students’ ability to communicate creatively and persuasively via written and visual media. 

透過書面及視覺媒體以提高學生溝通的創造力及說服力。 

2. To provide a forum for students to display work in diverse disciplines and content areas. 

為學生提供一個可展示不同學科、內容及領域的平台。 

3. To encourage students to develop their talents and achievements through prizes and recognition. 

透過獎勵和表彰制度鼓勵學生發揮所長及才能。 

 

B. Pre-contest Guidelines and Procedures 賽前指示和程序 

1. Eligibility: The project contest will include two divisions, university and high school. High school students in 

grades 1 to 3 will all be eligible to compete.  

參賽資格：專案比賽分成大學組和高中組，高中一年級至三年級的學生都有資格參加比賽。 

2. Content: We welcome projects in the following categories.  

專案內容：我們歡迎以下類別的專案： 

⚫ A research poster describes an investigation that requires the collection and analysis of data.  

研究海報：一項需要收集和分析數據的研究。 

⚫ An expository poster summarizes knowledge of a specific topic area, but does not involve data analysis.  

說明海報：一項總結特定主題領域的知識的專題，但不包含收集和分析數據。 

⚫ A creative poster displays an original artistic concept by the presenter.  

創意海報：一項展現原創的藝術概念的專題。 

⚫ A video project is a general-purpose format for a variety of project types, including but not limited to 

multimedia music videos, step-by-step descriptions of scientific processes, and film criticisms.  

影片專題：適用於多種類別的通用方式，包括但不限於多媒體影音、科學過程的逐步描述和電影

評論。 

3. Group Size: The maximum number of students in a poster group is four people. The maximum number of 

students in a video project group is eight people.  

團隊人數：海報組最多 4人，影片組最多 8人。 

4. Language Requirement: All posters, abstracts and videos should be done in English.  

語言規定：所有海報、摘要和影片皆須為英文。 

5. Application and Abstract Deadline: Students wishing to participate in the project contest should complete the 

application form (“High School Project Contest – Application Form and Abstract”) and send it to 

icic@thu.edu.tw before May 6, 2024. The application email subject line should be “ICIC 2024 High School 

Project (project title)”. After we receive these materials, we will notify the applicant of acceptance or 

rejection and assign a submission number to each accepted project.  

申請和摘要截止日期：希望參與專題比賽的學生應在 2024 年 5 月 6 日之前填寫申請表格（High 

School Project Contest – Application Form and Abstract）並傳送至 icic@thu.edu.tw，信件主旨應為

「ICIC 2024 High School Project (project title)」。在收到這些資料後，我們將通知申請人申請結果

（接受或拒絕），並發送繳交編號給申請成功的專題。 

mailto:icic@thu.edu.tw
mailto:icic@thu.edu.tw
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6. Project Files 專題檔案 

Each poster project group should prepare two files. 海報組須提供兩個檔案。 

⚫ A file in pdf, jpg, or png format containing the size A1 poster content.  

以 PDF、JPG 或 PNG 格式的 A1 海報。 

⚫ A link to an explanatory video (maximum 3 minutes) in which the group members present the poster 

content. The video will be made available to online contest attendees who will not be able to view the 

poster presentations in person. It should be uploaded to YouTube as an unlisted video.  

提供一個說明影片的連結，且內容為小組成員展示和解釋海報內容，片長不得超過 3 分鐘。該影

片將提供給無法親自觀看海報展示的線上參與者，應將影片上傳至 YouTube，且設為不公開。 

Each video project group should prepare a longer video file containing the project content. Although there is 

no a priori limit on the length of a video project, a general guideline is 3-10 minutes.  

影片組須準備一個包含專題的內容的長影片，影片時長雖無限制，但建議以 3-10分鐘為主。 

7. Authorization Sheet: Each member of the project group must fill out and sign the authorization sheet (“High 

School Project – Authorization Sheet”), which is available on the https://icic.thu.edu.tw conference website.  

授權同意書：所有參賽者須填寫並簽屬授權同意書（High School Project – Authorization Sheet），該同

意書可於 https://icic.thu.edu.tw 研討會網站下載。 

8. Submission packet: The submission packet will consist of the project files and one authorization sheet per 

group member. The submission packet should be sent to icic@thu.edu.tw before June 3, 2024. The email 

subject line should be “ICIC 2024 High School Project (submission number)”.  

繳交資料夾：包含專題檔案和所有組員的授權同意書，須於 2024 年 6 月 3 日前傳送至

icic@thu.edu.tw，信件主旨應為「ICIC 2024 High School Project (submission number)」。 

9. Submission review: All submissions will be reviewed for inclusion in the contest. The project group will be 

notified by email of the review outcome within one week of the submission deadline.  

繳交審查：所有提交內容將進行審查，以確定是否符合比賽資格。各組會在繳交截止日後一周透過電

子信件收到審查結果通知。 

10. Registration: Each member of the project group will be required to register according to the procedures posted 

on the https://icic.thu.edu.tw website. The deadline for high school participants will be June 12, 2024.  

註冊：所有參賽者須按照 https://icic.thu.edu.tw 網站上發布的流程進行註冊，註冊截止日為 2024 年 6

月 12 日。 

 

C. Project Contest Guidelines and Procedures 比賽指示和程序 

1. Contest Date and Venue: June 19, 2024 at the Tunghai University International College.  

比賽時間和地點：2024 年 6 月 19 日於東海大學國際學院。 

2. Project Exhibits: Accepted projects will be exhibited to in-person contest attendees. Video projects will be live 

screened and poster projects will be printed and displayed.  

專題展覽：申請成功的專題將展示於比賽現場，影片會即時撥放，海報組則會印刷出來展示。 

3. Online Exhibits: Accepted projects will be exhibited on the https://icic.thu.edu.tw conference website for the 

benefit of online attendees. The website displays will include poster images, links to full-length and 

explanatory videos, abstracts, and the names and schools of contestants.  

線上展覽：申請成功的專題將會在 https://icic.thu.edu.tw 研討會網站上展示，以立線上參賽者閱覽。

https://icic.thu.edu.tw/
https://icic.thu.edu.tw/
mailto:icic@thu.edu.tw
mailto:icic@thu.edu.tw
https://icic.thu.edu.tw/
https://icic.thu.edu.tw/
https://icic.thu.edu.tw/
https://icic.thu.edu.tw/
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網站展示內容包含海報、說明影片的連結、摘要和參賽者名字及學校。 

4. Attendance Requirement: The members of each competing group should all attend the contest and present 

their project content in person to interested viewers.  

參賽要求：所有參賽者須到場比賽，並親自向感興趣之觀眾解釋和展示專題成果。 

5. Awards and Recognition: Our professional judges will rate the projects and award prizes in each content area. 

Attendees will also be eligible to vote for the “most liked” projects. Certificates will be given for participation, 

top prizes, and “most liked” projects.  

獎項及認可：評審將會在各個類別專題班頒發獎品，參賽者皆有資格為「最受歡迎專題」投票。將頒

發參賽證書、冠軍獎和最受歡迎獎。 

 

D. More Information 更多訊息 

1. Information updates related to the conference and project contest will be occasionally posted to the conference 

website, https://icic.thu.edu.tw. Contestants should consult the website in case of interruptions to email 

communication.  

研討會比賽相關資訊會不定時更新於 https://icic.thu.edu.tw 研討會網站上，參賽者若在電子信件無法

使用的情況下，應閱覽研討會網站。 

2. Questions regarding the Contest: All inquiries should be sent to icic@thu.edu.tw. Accepted applicants should 

include the project submission number in the email subject line.  

競賽相關問題：有任何問題須傳電子郵件給 icic@thu.edu.tw，須在主旨打上提交編號。 

3. Contact information is given below 聯絡訊息如下： 

Contact Person 聯絡人：Ms. Angela Yang 楊小姐 

Tel 電話：(04)2359-0212 #39300  

Email 電子郵件：icic@thu.edu.tw 

 

https://icic.thu.edu.tw/
https://icic.thu.edu.tw/
mailto:icic@thu.edu.tw
mailto:icic@thu.edu.tw
mailto:icic@thu.edu.tw
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